
ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑ  ΤΟΥ  Δ.Σ.  ΤΗΣ
ΕΣΗΕΑ  ΣΥΝΑΝΤΗΘΗΚΕ  ΜΕ  ΤΟΝ
ΔΗΜΑΡΧΟ  ΠΕΙΡΑΙΑ  ΓΙΑ  ΤΟ
«ΚΑΝΑΛΙ 1»
Αντιπροσωπεία του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΣΗΕΑ συναντήθηκε
σήμερα  το  μεσημέρι  με  τον  Δήμαρχο  Πειραιά  κ.  Βασίλη
Μιχαλολιάκο, στο γραφείο του και συζήτησαν για τον Δημοτικό
Ραδιοφωνικό Σταθμό «ΚΑΝΑΛΙ ΕΝΑ 90,4».

Ο κ. Δήμαρχος επανέλαβε, για μία ακόμη φορά, ότι το «ΚΑΝΑΛΙ
ΕΝΑ 90,4» δεν πρόκειται να «κλείσει» και ότι δεν θα απολυθεί
κανένας εργαζόμενος σε αυτό. ’λλωστε, όπως είπε, τα ίδια έχει
πει και στις τελευταίες συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου,
στις οποίες είχε τεθεί το θέμα του σταθμού.

Ο κ. Μιχαλολιάκος δήλωσε εμφαντικά ότι διασφαλίζει τις θέσεις
των εργαζομένων, καθώς και τη βιωσιμότητα του ραδιοφωνικού
σταθμού του Δήμου Πειραιά.

ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
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